
Rada Powiatu w Końskich

Sesja Rady Powiatu

Protokół nr XV12020

XV Sesji Rady Powiatu w Końskich odbytej w dniu 30 czerwca 2020 r. w sali konferencyjnej
Starostwa Powiatowego w Końskich.

Obrady rozpoczęto 30 czerwca 2020 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 12:30 tego samego
dnia. . .

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

Obecni :
1. Dariusz Banasik
2. LiHa Brożyna
3. Michał Cichocki
4. Marian Domagała

5. Dorota Duda
6. Grzegorz Jóźwik

7. Zbigniew Kowalczyk
8. Marian Król
9. Łukasz Kubka
10. Czesław Kurcbart
11. Jarosław Lasota
12. Danuta Leśniewicz

13. Wojciech Owczarek
14. Jolanta Pacocha
15. Paweł Pękala

16. Grzegorz Piec
17. Robert Plech
18. Wiesław Skowron
19. Bogdan Soboń

20. Jarosław Staciwa
21. Beata Zbróg

Ad. l.
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk otworzył XV sesję Rady Powiatu
w Końskich. Poinformował, że obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk w związku z obowiązkiem ustawowym. Powitał

radnych Rady Powiatu w Końskich oraz przybyłych gości. Stwierdził, że sesja zwołana

została zgodnie z postanowieniami ustawy o samorządzie powiatowym oraz ze Statutem
Powiatu. Stwierdził, że w sesji bierze udział 20 radnych, co wobec ustawowego składu Rady
wynoszącego 21 radnych stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych
uchwał.

Ad. 2.
Przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt porządku

obrad Panie i Panowie radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji.
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Przypomniał, że zgodnie z § 11 ust. 4 Statutu Powiatu Rada może wprowadzić zmiany
w porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady.

Wobec barku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie projekt porządku
obrad obejmujący:

1. Otwarcie sesj i i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami.
4. Plan robót drogowo-mostowych na rok 2020.
5. Debata nad "Raportem o stanie Powiatu Koneckiego za 2019 rok" .
6. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawie:

a. udzielenia Zarządowi Powiatu w Końskich wotum zaufania,
b. zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania

budżetu powiatu za 2019 rok,
c. udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu powiatu

za 2019 rok,
d. zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zabytkowego Zakładu

Hutniczego w Maleńcu za 2019 r.,
e. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego

na lata 2020-2026 ,
f. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.,
g. określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu

koneckiego w 2020 roku,
h. utworzenia Branżowej Szkoły II stopnia w Końskich oraz włączenia jej do Zespołu

Szkół Ponadpodstawowych nr 2 w Końskich,

1. wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych nr 1
w Końskich do projektu pn. "Dobry zawód podstawą sukcesu" w ramach
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego2014-2020.

7. Sprawozdanie zbiorcze za rok 2019 opracowane przez Wydział Polityki Społecznej,

Oświaty i Zdrowia Starostwa Powiatowego w Końskich w oparciu o dane przekazane
przez realizatorów "Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie
Koneckim na lata 2014-2020" przyjętej Uchwałą Nr XXXVII/8/2014 Rady Powiatu w
Końskich z dnia 31 marca 2014 r.

8. Przyjęcie protokołu wraz z wnioskami z kontroli przeprowadzonej przez Komisję

Rewizyjną.

9. Sprawy różne.

10. Zamknięcie obrad XV sesji Rady Powiatu.

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.

Wyniki glosowania
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
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Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada jednogłośnie

uchwaliła porządek obrad sesji.

Ad. 3.
Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami przedstawiał

Starosta Grzegorz Piec.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk dodał, że zgodnie z sugestią radnych
.sprawozdanie zostało udostępnionew systemie e-sesja.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Beata Zbróg podziękowała Staroście za przychylenie się do prośby jaką przedstawiła

na poprzedniej sesji odnośnie zamieszczania sprawozdańw systemie.

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte.

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami stanowi integralną
część niniejszego protokołu.

Ad. 4.
Plan robót drogowo-mostowych na rok 2020.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że plan robót był

omawiany na Komisjach stałych Rady Powiatu przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych
Stanisława Mościńskiego .

W dyskusji wzięli udział:

Radny Michał Cichocki poprosił, aby Zarząd ponownie się pochylił nad inwestycjami,
o które prosił składając interpelacje w sprawie inwestycji i remontów na terenie Miasta
i Gminy Końskie, ponieważwiele z tych inwestycji nie zostało uwzględnionych w planie.

Radny Marian Król poprosił o uzasadnienie potrzeby budowy 1,5 km odcinka drogi
Młotkowice- Cis- Zychy- Podlesie, przebiegającego przez las, czwartej albo piątej kategorii
odśnieżania na którą w planie inwestycji zostały przewidziane środki w wysokości 150 OOOzł

na przygotowanie projektu. Ponadto zapytał czy Gmina Radoszyce będzie partycypować

w kosztach budowy tej drogi i czy było to uzgadniane z Burmistrzem Miasta i Gminy
Radoszyce.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński odpowiadając na pytanie
Radnego Mariana Króla dotyczące charakteru opracowania dokumentacji stwierdził, że jest
to budowa, ponieważ w chwili obecnej pas drogowy występuje na szerokości 5 - 6 metrów.
Natomiast projektowana jezdnia będzie miała szerokość 5 m plus elementy z tym związane.

Dodał, że w chwili obecnej na tej drodze jest nawierzchnia gruntowa i żwirowa a w takim
przypadku może być tylko budowa, ponieważ nie jest to nawierzchnia twarda ulepszona.
Przebudowa była by możliwa, gdyby nawierzchnia drogi była twarda nieulepszona lub
nawierzchnia twarda, natomiast grunt i żwir nie są nawierzchniami twardymi.
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Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy każde położenie

nawierzchni bitumicznej musi być budową.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński poinformowała, że jeżeli

na drodze jest nawierzchnia tłuczniowa to prace wykonywane są na zasadzie przebudowy,
ponieważ zmiana rodzaju nawierzchni dopuszcza przebudowę, natomiast grunt nie jest
materiałembudowlanym.

Starosta Grzegorz Piec odpowiadając na pytanie Radnego Mariana Króla oznajmił,

że uważa, iż Burmistrz będzie chciał partycypować w kosztach, ponieważ każda droga jest
potrzebna. Wracając do problemu dróg powiatowych przedstawił, jak wygląda sytuacja
w poszczególnych gminach: w Gminie Stąporków jest 134 km dróg powiatowych z czego
do remontu jest 92 km, w Gminie Końskich - 104 km, a do remontu 40 km, w Radoszycach 
92 km, z tego 31 km do naprawy, Ruda Maleniecka - 42 km w tym 11 km do wykonania,
Słupia Konecka 72 km dróg powiatowych w tym 35 do remontu, Fałków ok 50 km z tego
20 km do naprawy, Gowarczów 36 km z tego 11 km do remontu, Smyków 41km z czego
8 km do wykonania. Reasumując stwierdził, że łącznie dróg powiatowych jest 573 km,
a do remontu na dzień dzisiejszy pozostało 247 km.

Radny Marian Król (Ad Vocem) oznajmił, że rozumie sytuację, gdzie można wybudować

drogę, a gdzie nie i jaką techniką, natomiast jego pytanie dotyczyło zasadności budowy drogi,
ponieważ jego zdaniem budowa odcinak drogi 1500 metrów przez las będzie kosztować

około miliona złotych. Nawiązując do wypowiedzi Starosty zwrócił uwagę, że należy

prawidłowo gospodarować finansami , ponieważ potrzeby budowy dróg są ogromne tak jak
zostało to przedstawione.

Członek Zarządu Jarosław Staciwa (Ad Vocem) zwrócił uwagę, że w sprawie dróg Rada
pochylała się na ostatniej sesji , a w chwili obecnej przetargi zostały już ogłoszone

i podpisywane są umowy, natomiast koszty po przetargu są o połowę niższe. Odnosząc się

do zasadności oznajmił, że w tej kwestii można dyskutować w przypadku każdej drogi , jak
np. drogi w Rudzie Malenieckiej, gdzie w tym momencie trzeba zapłacić 250000 zł za sam
kanał.

Radny Marian Król (Ad Vocem) oznajmił, że będzie głosował za tym planem drogowo
mostowym tylko oczekuje informacji o zasadności zrobienia tej drogi w taki sposób i tak
kosztownej .

Radny Grzegorz Jóźwik zapytał czy środki, które zostały zaoszczędzone przeznaczone
zostaną na realizację kolejnych odcinków drogi, ponieważ na Komisjach radni dowiedzieli
się, że przetargi na remonty i budowę dróg w tym roku wyszły o pięćdziesiąt procent mniej .
Ponadto zapytał, kiedy zostaną uprzątnięte śmieci po ostatnich deszczach, które znajdują się

w rowach przy drogach powiatowych.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński poinformował, że ceny
oferowane w przetargach są około 50 % niższe niż kosztorysu inwestorskiego, a w dniu
dzisiejszym będą podpisywane pierwsze umowy i dopiero będzie można powiedzieć czy są

to przetargi zakończone. Natomiast ze środków, które zostały zaoszczędzone po przetargach
tylko 20% wartości jest po stronie Powiatu, a 60% to wkład funduszu dróg samorządowych

i 20 % po stronie gmin. Odnośnie śmieci w rowach poinformował, że będą sprzątane

sukcesywnie.
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Członek Zarządu Jarosław Staciwa (Ad Vocem) odnosząc się do zapytania Radnego Króla
odnośnie uzasadnienia wykonania tej drogi zwrócił uwagę, że mieszkaniec miejscowości

Podlesia, który będzie chciał się dostać do miejscowości Jacentów, Ruda Maleniecka lub
w stronę Piotrkowa- Łodzi musi jechać przez Radoszyce albo przez Końskie. Dodał, że jeżeli

nie przekonał radnego to prosi Radną Dorotę Dudę o zabranie głosu, ponieważ wie, że była

swego czasu zaangażowana w budowę tej drogi i być może jeszcze dopowie coś w tej kwestii.

Radna Dorota Duda oznajmiła, że nie czuje się upoważniona do udzielania odpowiedzi,
poriieważ pytanie Radnego Króla było sformułowane inaczej i dotyczyło kosztów. Z uwagi
na to, że można spodziewać się oszczędności w związku z przetargami zapytała Dyrektora
Zarządu Dróg Powiatowych czy można liczyć na utwardzenie pobocza drogi naulicy
Gasińskiego w Modliszewieach od stawu do Kościoła z uwagi na bezpieczeństwo

użytkowników. Ponowiła również prośbę o wykonanie podjazdu do posesji
w Modliszewicach. Dodała, że wszystkie drogi są ważne i powinny być wykonywane bez
względu, gdzie się znajdują, ponieważ jest również odcinek drogi Modliszewice - Proćwin,

gdzie mieszkańcy Pomorzan chcąc dojechać do Gowarczowa czy Komicy muszą robić koło

i wykonanie tego odcinka byłby dużym ułatwieniem.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński poinformował, że wyrwy
w poboczach zostaną usunięte, natomiast jeśli chodzi o budowę chodnika to taka inwestycja
nie jest w obecnej chwili planowana. Dodał, że podjazd do posesji o którym mówiła Radna
Duda w okresie jesiennym był poprawiany dwa razy, ostatecznie może zostać tam tylko
wykoszone.

Radna Beata Zbróg uważa, że nie ma na tej sali nikogo kto by nie zdawał sobie sprawy
z tego, że potrzeby są ogromne i takich odcinków dróg powiatowych, które należy

remontować można wyróżnić bardzo wiele, natomiast problemem są pieniądze, z którym
boryka się Zarząd. Zapytała, czy z związku z tym, że prawdopodobnie w sierpniu zostanie
uruchomiony program nazywany Funduszem Inwestycyjnym Samorządowym w ramach
którego samorządy mogą pozyskać środki na inwestycje przygotowana jest dokumentacja,
ponieważ do realizacji dróg jest cała masa.

Starosta Grzegorz Piec odpowiedział, że są przygotowani, ponieważ wsparcie rządu jest
bardzo duże, ale ten fundusz głównie skierowany jest na pomoc podstawowym sprawom,
a takie są głównie w miastach i gminach a nie w powiecie. Dodał, że jeżeli Powiat otrzymuje
jakiekolwiek pieniądze to wydawane są w sposób racjonalny, a tym bardziej że jesteśmy

w dobie koronawirusa gdzie trzeba zachować czujność i nie można pozwolić sobie
na rozrzutność. Zwrócił uwagę, że najważniejszą sprawą na ten moment jest zdrowie
mieszkańców, dlatego duże środki rządowe przeznaczone zostały na wsparcie dla Szpitala
czy Domów Pomocy Społecznej. Ponadto środki przeznaczone zostaną także dla jednostek
podległych, ponieważ należy się zabezpieczyć przed tym co może być na jesień. Reasumując

stwierdził, że istotne jest, iż na obecną chwilę Powiat Konecki przeszedł spokojnie przez
pandemię, nie było ognisk czy wielkich zachorowań, ponieważ dla włodarza powiatu ważnym

jest, aby mieszkańcy czuli się bezpiecznie, a odnośnie dróg, jeżeli będą możliwości to będą

sukcesywnie realizowane .

Członek Zarządu Jarosław Staciwa (Ad Vocem) poinformował, że dokumentacje
projektowe, które są w posiadaniu dają możliwość wykonania zdań drogowych na minimum
pięćdziesiąt milionów złotych.
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Wicestarosta Wiesław Skowron odnosząc się do słów Radnego Króla oznajmił, że uważa,

iż pełnym i jedynym uzasadnieniem jest potrzeba wykonania drogi. Dodał, że droga jest
usytuowana na takim podłożu jak uzasadniałPan Dyrektor i przy budowie drogi od podstaw
muszą być spełnione pewne warunki, dlatego nie da się wykonać tej drogi w innym zakresie.

Radny Marian Domagała zapytał, kiedy można się spodziewać dokumentacji na ulicę

Szkolną.

Wicestarosta Wiesław Skowron poinformował, że dokumentacja na wskazaną przez
Radnego Domagałę drogę była objęta przetargiem i termin jej zakończenia był określony na
koniec maja. Dodał, że jednak sumienność wykonawcy tego dokumentu budzi poważne

zastrzeżenia, ponieważ nie wywiązał się z objętego umową terminu, zwrócił się o wydłużenie

terminu na opracowanie dokumentacji do końca sierpnia. Natomiast Zarząd Dróg
Powiatowych odmówił i domaga się niezwłocznie wykonania dokumentacji, ponieważ

w innym przypadku będzie obciążony karą wynikającą z umowy.

Na tym dyskusję zakosiezono.

Przewodnicząc Rady Powiatu poddał pod głosowanie prZYJęCIe planu robót drogowo
mostowych na rok 2020.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcieplanu robót drogowo-mostowych na rok 2020.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada jednogłośnie

przyjęła planu robót drogowo-mostowych na rok 2020 .

Ad.S.
Debata nad "Raportem o stanie Powiatu Koneckiego za 2019 rok".

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk przypomniał, że Raport o stanie
Powiatu Koneckiego za 2019 rok został przedstawiony Radzie wraz zawiadomieniem
na poprzednią sesję. Zgodnie z art. 30a. ustawy o samorządzie powiatowym Rada powiatu
rozpatruje raport, podczas sesji , na której podejmowana jest uchwała rady powiatu w sprawie
udzielenia lub nieudzielenia zarządowi absolutorium. Raport jest rozpatrywany w pierwszej
kolejności. Nad przedstawionym raportem o stanie powiatu przeprowadza się debatę. Ponadto
w debacie nad raportem o stanie powiatu mieszkańcy powiatu mogą zabierać głos.

Po zakończeniu debaty nad raportem o stanie powiatu rada powiatu przeprowadza głosowanie

nad udzieleniem zarządowi powiatu wotum zaufania. Poinformował, że nie wypłynęły żadne

zgłoszenia mieszkańców do udziału w debacie.
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W debacie wzięli udział:

Radny Michał Cichocki zapytał o działania, które są kontynuacją wizyty Pana Starosty
u Ministra Cyfryzacji dotyczące powstania Centrum Informatycznego na terenie Powiatu
Koneckiego oraz skorzystania z możliwości rozwoju cyfrowego powiatu oraz portalu gov.pl.

Naczelnik Wydziału Organizacji i Informatyzacji Powiatu Radosław Lachowski
odnosząc się do kwestii Centrum Informatyzacyjnego i efektów tej wizyty stwierdził, że

raport jest za 2019 rok, natomiast działania, ofertę, którą otrzymali od Ministerstwa
Cyfryzacji finalizuje się i dotyczy udziału powiatu w serwisie gov.pl. W obecnej chwili jest
na etapie oczekiwania na podpis ze strony Ministra, Zarząd Powiatu podpisał stosowne
porozumienie z Ministerstwem i podjęta została praca z zespołem ministerstwa w zakresie
stworzenia tego portalu. Dodał, że na ten moment przyznane są już prawa do tworzenia
portalu i wstępny termin uruchomienia przewidziany jest na wrzesień tego roku. Natomiast w
sprawie Centrum Informatycznego nie jest w stanie odpowiedzieć, ponieważ jest to kwestia
zależna od Ministerstwa, jednakże współpraca w zakresie portalu będzie rozwijana.

Radna Dorota Duda odnosząc się do punktu VII Raportu o stanie powiatu, odczytała

fragment "Ze względu na specyficzne okoliczności spowodowane obwieszczeniem
Wojewody Świętokrzyskiego z dnia 20 marca 2019 L o rozwiązaniu z mocy prawa Rady
Powiatu w Końskich i przeprowadzonymi w dniu 16 czerwca 2019 L przedterminowymi
wyborami do Rady Powiatu w Końskich, 2019 rok można podzielić na 3 okresy: l) od l
stycznia 2019 L do 20 marca 2019 r. - wykonywanie funkcji wykonawczych przez niepełny

skład Zarządu Powiatu wybrany na sesji Rady Powiatu w dniu 23 listopada 2018 L . . ."

Stwierdziła, że należy przeredagować treść punkt l) tak by sformułowania nie były sprzeczne:
z obwieszczeniem Wojewody Świętokrzyskiego z 20 marca.

Wicestarosta Wiesław Skowron oznajmił, że uważa, iż wszystko jest zgodne z prawem,
ponieważ nie da się inaczej interpretować postanowień, które zostały przytoczone, "Zarząd

nie został wybrany, bo był niepełny, Rada została rozwiązana z powodu nie wybrania
Zarządu, a dlaczego Zarządu nie wybrano, bo był niepełny". Reasumując stwierdził,

że w jego ocenie sformułowania użyte w raporcie są prawidłowe.

Radca Prawny Iwona Bogacka- Urban oznajmiła, że zapis ujęty w raporcie uznaje
za prawidłowy, mimo że obwieszczeniem została rozwiązana Rada uznając, że nie został

wybrany Zarząd, ale w interpretacjach też Wojewody pojawiły się odniesienia
do poprzedniego składu Zarządu, dlatego nie wszystkie uchwały, decyzje, zajmowane
stanowiska przez Zarząd w okresie od l stycznia do 20 marca były uchylone
czy unieważnione.

Radna Dorota Duda dodała, że nie zna innych dokumentów w oparciu, o które Wojewoda
prowadziła sprawy, dlatego nie ma do nich uwag . Natomiast obwieszczenie brzmi jasno,
dlatego odnosi się do obwieszczenia, które jest zacytowane w akapicie wyżej i wiadomo jakie
były konsekwencje, wobec czego zapisy brzmią podobnie, ale nie jest to to samo.

Radny Bogdan Soboń dodał, że sprawa jest zagmatwana, ponieważ z dniem 21 marca
rozwiązana została Rada z dniem 26 stycznia, a co za tym idzie Zarząd. Natomiast 30 stycznia
była sesja, na której został uchwalony budżet, którego Wojewoda nie uchyliła. W związku

z tym zwrócił uwagę, że Wojewoda nie tylko jest od rozwiązywania Rady, ale również
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od tego, aby sprawować nadzór. Przypomniał, że 23 listopada wszyscy obecni na sesji wyszli
z sali w przekonaniu, że dokonano wyboru Zarządu zgodnie z ustawa o samorządzie

powiatowym. Podobna sytuacja miała miejsce w Powiecie Zawierciańskim, gdzie zamiast
5 członków wybrano 4 i nic się nie stało.

Przewodnicząc Rady Powiatu zamknąl debatę nad raportem o stanie Powiatu
Koneckiego za 2019 rok.

Ad. 6.
Rozpatrzenie projektów uchwal oraz podjęcieuchwal w sprawie:
a) udzielenia Zarządowi Powiatu w Końskich wotum zaufania,
W związku z zakończeniem debaty nad "Raportem o stanie Powiatu Koneckiego za 2019 rok
przystąpiono do przeprowadza głosowanie nad udzieleniem zarządowi powiatu wotum
zaufania.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk odczytał projekt uchwały a następnie

poddał pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
udzielenia Zarządowi Powiatu w Końskich wotum zaufania,

Wyniki glosowania
ZA: 16, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (16)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech
Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław

Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Dorota Duda , Marian Król , Czesław Kurcbart, Paweł Pękala, Bogdan Soboń

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada większością

głosów podjęła Uchwalę Nr XV/21/2020 w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu
w Końskich wotum zaufania.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu

powiatu za 2019 rok,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że ze sprawozdaniem
finansowym wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu za 2019 rok zapoznały się

na swych posiedzeniach wszystkie Komisje problemowe Rady i zaopiniowały powyższe

sprawozdania pozytywnie nie wnosząc do ich treści uwag i zastrzeżeń.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Kielcach w sprawie opinii o sprawozdaniach z wykonania budżetu powiatu za 2019 rok.
Opinia stanowi załącznikdo niniejszego protokołu.
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W dyskusji wzięli udział:

Radny Bogdan Soboń zapytał jak zakończyła się sprawa odnośnie uregulowania należności

dla profesora Chmaja , który pół roku temu pozwał do Sądu Rejonowego w Warszawie Powiat
Konecki o niezapłacenie w terminie należności za wykonanie opinii prawnych
i reprezentowania Powiatu Koneckiego, czy powiat regulował należności i w jakiej wysokości

i czy powstały z tego tytułu odsetki.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz odpowiedziała, ' że sprawa toczy się w sądzie

i po pierwszej sprawie zasądzona została zapłata za dwie faktury, które kancelaria Pana
Chmaja wystawiła. Dodała, że zgodnie z dyspozycja Mecenasa Grudzieckiego, które
reprezentuje Starostwo Powiatowe część środków została zapłacona, natomiast część nie
została zapłacona w związku z tym, że toczy się dalsze postępowanie w sprawie.

Wicestarosta Wiesław Skowron odnosząc się do zapytania Radnego Sobonia, przypomniał,

że na jednej z sesji Wicestarosta Lenart oświadczył, iż w przypadku niekorzystnego
rozwiązania problemu związanego z rozwiązaniem Rady Powiatu były Zarząd pokryje koszty
związane z pełnomocnictwem dla Pana Chmaja. W związku z tym zapytał, dlaczego w dniu
dzisiejszym Radny Soboń stawia takie pytania do Zarządu a nie podejdzie z byłym Zarządem

honorowo i uregulują należność w związku ze składanymi publicznie deklaracjami.

Radny Bogdan Soboń oznajmił, że nie będzie rzecznikiem Pana Lenarta - Starosty i nie
będzie odpowiadał za jego medialne deklaracje, natomiast dopytuje, jak sprawa została

zakończona, ponieważ poprzedni Zarząd podjął pewne zobowiązania i zostały sporządzone

umowy. Nadmienił, że Starosta Skowron przestrzegał kilkakrotnie Panią Skarbnik 21 marca,
żeby nie płacić pieniędzy . Dodał, że z Panem Lenartern żadnych uzgodnień w tej sprawie
nie podejmował i trudno się wypowiadać co miała na myśli, gdyż nie jest już radnym i jest
dzisiaj nieobecny oraz jakie było jego stanowisko , tym bardziej że twierdził, iż media
wypowiedź "przekręciły" . Zapytał, czy powstały odsetki i kto je zapłacił, ponieważ wiadomo,
że w terminie nie zapłacono danej kwoty.

Wicestarosta Wiesław Skowron (Ad Vocem) stwierdził, że w jego ocenie odsetek nie należy

regulować, ponieważ postępowanie sądowe jest niezakończone. Wspomniał, że przestrzegał

przed nieuzasadnioną decyzją Panią Skarbnik odnośnie dokonania regulacji zobowiązania,

ponieważ takie wydatki uważał za bezzasadne . Dodał, że nieprawdą jest, iż media zmieniły

wypowiedź Pana Starosty Lenarta, ponieważ powiedział to na sesji, z której jest nagranie.

Radny Bogdan Soboń ponownie zapytał, czy zostały naliczone odsetki i kto je zapłaci.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz odpowiedziała, że zgodnie z wyrokiem sądu, który
otrzymali były naliczone odsetki oraz koszty postępowania i część z tych środków została

zapłacona.

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poprosił Przewodniczącego Zespołu

kontrolnego o przedstawienie protokołu z przeprowadzonej kontroli z działalności Zarządu

Powiatu w zakresie realizacji budżetu powiatu za 2019 rok.
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Protokół z przeprowadzonej kontroli odczytał Przewodniczący Zespołu Kontrolnego
Michał Cichocki.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Przewodnicząc Rady Powiatu poddał pod głosowanie protokół z kontroli działalności

Zarządu Powiatu W zakresie realizacj i budżetu powiatu za 2019 rok .

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z kontroli działalności Zarządu Powiatu w zakresie realizacji budżetu

powiatu za 2019 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (17)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech
Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec , Robert Plech, Wiesław Skowron,
Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (4)
Dorota Duda, Marian Król, Czesław Kurcbart, Bogdan Soboń

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada większością

głosów przyjęła protokół z kontroli działalności Zarządu Powiatu w zakresie realizacji
budżetu powiatu za 2019 rok.
Protokół z przeprowadzonej kontroli przechowywany jest w Biurze Rady Powiatu
w Końskich .

Przewodniczący Rady Powiatu odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu za 2019
rok, a następnie poddał projekty uchwały pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu

powiatu za 2019 rok.

Wyniki głosowania

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (16)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech
Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec , Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław

Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (5)
Dorota Duda, Marian Król, Czesław Kurcbart, Paweł Pękala, Bogdan Soboń
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Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada większością

głosów podjęła Uchwałę Nr XV/2212020 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu za 2019 rok.

Uchwala stanowi integralną część niniejszego protokołu.

c) udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu powiatu za 2019
rok,

.Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Michal Cichocki odczytał wniosek Komisji
Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania
budżetu powiatu za 2019 rok oraz opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie
wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu odczytał projekt uchwały, a następnie poddał pod
głosowanie.

Glosowano w sprawie:
udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu powiatu za 2019 rok.

Wyniki glosowania
ZA: 16, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 5, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (16)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech
Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław

Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Dorota Duda, Marian Król, Czesław Kurcbart, Paweł Pękala, Bogdan Soboń

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada większością

głosów podjęła Uchwalę Nr XV/23/2020 w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi

Powiatu z tytułu wykonania budżetu powiatu za 2019 rok.

Uchwala stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk pogratulował Zarządowi Powiatu
udzielonego absolutorium oraz wotum zaufania.

Starosta Grzegorz Piec podziękował za udzielone Zarządowi Powiatu zaufanie, ponieważ
rok 2019 był bardzo ciężki dla wszystkich zarówno dla opozycji jak i koalicji. Podziękował
Wicestaroście, Członkom Zarządu, którzy ten trud udźwignęli oraz Radnym, ponieważ

wszyscy chcą dobrze dla Powiatu oraz mieszkańców, pomimo że każdy inaczej to postrzega.
Podziękowania skierował również do pracowników Starostwa Powiatowego, którzy przez
ten trudny okres również wiele przeszli. Reasumując wyraził nadzieję, że kolejne
absolutorium będzie już w zupełnie innych warunkach, a Zarząd będzie starał się robić

wszystko, aby Powiat dalej się rozwijał.
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Przewodniczący Rady ogłosił20 - minutową przerwę.

Wznowiono obrady sesji a następnie sprawdzono quorum.

d) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zabytkowego Zakładu Hutniczego
w Maleńcu za 2019 r.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zabytkowego Zakładu

Hutniczego w Maleńcu za 2019 r., był omawiany na Komisjach stałych Rady Powiatu przez
Macieja Chłopka- Dyrektora ZZH w Maleńcu i uzyskał pozytywne opinie.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poddał pod głosowanie

przedmiotowy projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zabytkowego Zakładu Hutniczego
w Maleńcu za 2019 r.

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Dariusz Banasik , Lilla Brożyna, Michał Cichocki , Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Wiesław

Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Grzegorz Piec, Robert Plech

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada jednogłośnie

podjęła Uchwałę Nr XV/2412020 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania
finansowego Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu za 2019 r.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

e) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2020-2026,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

był omawiany na Komisji Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty; Rewizyjnej oraz
Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego przez Skarbnika Powiatu Edytę

Drążkiewicz. Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały .

Dyskusji w powyższym temacie nie przeprowadzono.
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Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poddał projekt uchwały pod
głosowanie.

Głosowanow sprawie:
zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2020-2026.

Wyniki głosowania

ZA: 17, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Dariusz Banasik, Lilia Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz,

Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń,

Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart
NIEOBECNI (2)
Grzegorz Piec , Robert Plech

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada większością

głosów podjęła Uchwałę Nr XV/25/2020 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2020-2026.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

f) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r., był omawiany na Komisjach
stałych Rady Powiatu przez Skarbnika Powiatu Edytę Drążkiewicz i uzyskał pozytywne
opinie.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poddał pod głosowanie projekt
uchwały.

Głosowano w sprawie:
zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz,
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Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń,

Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart
NIEOBECNI (2)
Grzegorz Piec, Robert Plech

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada większością

głosów podjęła Uchwalę Nr XV/2612020 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego
na 2020 r.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

g) określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu koneckiego
w 2020 roku,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

był omawiany na Komisji Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty ; Rewizyjnej oraz
Praworządności i Bezpieczeństwa przez Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty
i Zdrowia - Krzysztofa Stacherę. Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały.

Dyskusji w powyższym temacie nie przeprowadzono.

Przed przystąpieniem do głosowania sprawdzono quorum.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poddał projekt uchwały pod
głosowanie.

Głosowano w sprawie:
określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu koneckiego
w 2020 roku.

Wyniki głosowania

ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota , Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Robert Plech

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada jednogłośnie

podjęła Uchwałę Nr XV/2712020 w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek
ogólnodostępnych na terenie powiatu koneckiego w 2020 roku.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.
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h) utworzenia Branżowej Szkoły II stopnia w Końskich oraz włączenia jej do Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych nr 2 w Końskich,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

w sprawie utworzenia Branżowej Szkoły II stopnia w Końskich oraz włączeniajej do Zespołu

Szkół Ponadpodstawowych nr 2 w Końskich, był omawiany na Komisjach stałych Rady
Powiatu przez Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Krzysztofa. .

Stacherę i uzyskał pozytywne opinie.
. .

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poddał projekt uchwały pod
głosowanie.

Głosowanow sprawie:
utworzenia Branżowej Szkoły II stopnia w Końskich oraz włączenia jej do Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych nr 2 w Końskich.

Wyniki głosowania

ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Robert Plech

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada jednogłośnie

podjęła Uchwałę Nr XV/28/2020 w sprawie utworzenia Branżowej Szkoły II stopnia
w Końskich oraz włączeniajej do Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 2 w Końskich.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

i) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych nr 1
w Końskich do projektu pn. "Dobry zawód podstawą sukcesu" w ramach Regionalnego
Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego2014-2020.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały,

był omawiany na Komisji Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty; Rewizyjnej oraz
Praworządnościi Bezpieczeństwa przez Dyrektora Zespołu Szkół Ponadpodstawowych Nr
1 w Końskich - Beatę Jakubowską. Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Jarosław Lasota odnosząc się do poprzedniego podpunktu zwrócił się z prośbą
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o podjęcie działań mających na celu poprawę stanu pokrycia dachów na budynkach Zespołu

Szkół Ponadpodstawowych Nr 2 w Końskich.

Przed przystąpieniem do głosowania sprawdzono quorum.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poddał projekt uchwały pod
głosowanie.

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych nr 1 w Końskich

do projektu pn. "Dobry zawód podstawą sukcesu" w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego 2014-2020.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (21)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki , Marian Domagała, Dorota Duda , Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota , Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada jednogłośnie

podjęła Uchwałę Nr XV/29/2020 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół

Szkół Ponadpodstawowych nr 1 w Końskich do projektu pn. "Dobry zawód podstawą

sukcesu" w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego

2014-2020.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad. 7.
Sprawozdanie zbiorcze za rok 2019 opracowane przez Wydział Polityki Społecznej,

Oświaty i Zdrowia Starostwa Powiatowego w Końskich w oparciu o dane przekazane
przez realizatorów "Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie
Koneckim na lata 2014-2020" przyjętej Uchwałą Nr XXXVII/8/2014 Rady Powiatu
w Końskich z dnia 31 marca 2014 r.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że sprawozdanie
przekazane zostało radnym wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto omawiane było

na Komisji Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty przez Naczelnika Wydziału Polityki
Społecznej, Oświaty i Zdrowia Krzysztofa Stacherę.

Pytań nie był. Dyskusji nie przeprowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła

do wiadomości przedmiotowe sprawozdanie.

Ad. 8.
Przyjęcie protokołu wraz z wnioskami z kontroli przeprowadzonej przez Komisję

Rewizyjną.
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Przewodniczący Rady Powiatu poprosił, o przedstawienie protokołu z przeprowadzonej
kontroli.

Przewodnicząca Zespołu Kontrolnego Dorota Duda odczytała protokół z przeprowadzonej
kontroli w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Końskich.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał, czy pomieszczenia, którymi
dysponuje poradnia znajdują się od początku funkcjonowania w tym samym budynku.
Stwierdził, że koniecznym działaniem jest podjęcie czynności, żeby warunki lokalowe
poprawiły się, ponieważ nie jest to właściwe miejsce do świadczenia tego rodzaju usług.

Dodał, że na pewno Pan Starosta poczyniłjuż pewne działania, żeby te warunki się zmieniły.

Radna Dorota Duda odpowiedział, że jest to ten sam budynek i te same pomieszczania, przy
czym ilość dzieci wzrasta.

Starosta Grzegorz Piec poinformował jakie działania podjął Zarząd Powiatu, ponieważ była

to jedna z podstawowych spraw, którą się zajmowali już w ubiegłym roku. Pierwszą

propozycją Zarządu było przeniesienie poradni w miejsce, gdzie siedzibę miało Powiatowe
Centrum Pomocy Rodzinie, natomiast powstał problem, ponieważ znajduje się tam również

archiwum Starostwa Powiatowego i będzie brakowało miejsca. W związku z tym planowane
jest przeniesienie poradni do Bursy Szkolnej , aczkolwiek w obecnej chwili miejsce
to przeznaczone jest do odbywania kwarantanny i nie wiadomo jak długo to potrwa dlatego
nie deklaruje, że tam będzie poradnia, ale zostanie podjęta próba, aby w jednej części była

bursa, a drugiej poradnia. Dodał, że zrodził się pomysł, aby w Baryczy powstał ośrodek

dla dzieci z porażeniem mózgowym powyżej 25 roku życia, które z reguły pozostają w domu
tylko wiąże się to z kosztami na wyremontowanie lokali , które również trzeba zabezpieczyć

w budżecie. Reasumując stwierdził, że cieszy się, iż taka rozmowa wynikła, podczas której
można było poruszyć wszystkie problemy z jakimi boryka się Powiat jak również "małe

epizody", które również mają ogromne znaczenie. Nadmienił, że po wybuchu pandemii,
Zarząd musiał wyznaczyć miejsce przeznaczone do odbywania kwarantanny, którym stała się

bursa, a w między czasie zwrócili się do włodarzy gmin o pomoc odnośnie wyznaczenia
miejsc w sytuacji, gdyby lokal przez nich wskazany oraz Barycz nie będą w stanie zmieścić

wszystkich osób to tylko dwie gminny dały pozytywną odpowiedź na ewentualny wynajem
lokalu.

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa poinformował, że remont trzeciego
i czwartego piętra budynku Starostwa Powiatowego który został przeprowadzony jest
niezgodny z projektem. Ponadto po wykonaniu remontu trzeciego lub czwartego piętra

nie uzyskają pozwolenia na użytkowanie, ponieważ klatki muszą zostać przebudowane
łącznie z oddymianiem, strefy przeciwpożarowe muszą być wbudowane w korytarze
co nie jest tylko kwestia przebudowy i poniesienia kosztów w wysokości miliona złotych.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk oznajmił, że jego zdaniem wniosek
Komisji został złożony w celu wygospodarowania pomieszczeń dla poradni w innym miejscu
i najlepszym rozwiązaniem by była lokalizacja na parterze ze względu na dzieci
niepełnosprawne. Dodał, że wszystkiego od razu nie da się zrobić, ale ważne jest, że takie
problemy są zauważane i podejmowane są działania zmierzające do ich rozwiązania.
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Radna Dorota Duda (Ad Vocem) stwierdziła, że czwarte piętro nie było wskazaniem
Komisji, a jedynie jedną z propozycji, ponieważ to piętro już istnieje. Zapytała, czy
przeniesienie poradni w momencie, gdy mówi się o kolejnej fali pandemii na jesień jest
możliwe, żeby w jednym budynku znajdowała się poradnia i miejsce do odbywania
kwarantanny.

Starosta Grzegorz Piec odpowiedział, że najlepszym rozwiązaniem będzie przeniesienie
miejsca do odbywania kwarantanny, ponieważ nie jest obligatoryjne, że musi to być bursa.
Dodał, że dopóki nie zostanie przeniesione miejsce kwarantanny to poradnia nie będzie

przenoszona, tym bardziej że nie wiadomo co będzie od września.

Na tym dyskusję zakończono.

Przed przystąpieniem do glosowania sprawdzono quorum.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poddał pod głosowanie przyjęcie

protokołu wraz z wnioskami z kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną.

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu wraz z wnioskami z kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną.

Wyniki glosowania
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne :
ZA (20)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki , Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Danuta
Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert
Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Jarosław Lasota

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada przyjęła

protokołu z przeprowadzonej kontroli jednogłośnie.

Protokół z przeprowadzonej kontroli przechowywany jest w Biurze Rady Powiatu
w Końskich

Ad. 9.
Sprawy różne.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk odczytał pisma skierowane do Rady
Powiatu:

• sprawozdania roczne z działań podejmowanych w roku 2019 przez Państwowe

Gospodarstwo Wodne Wody Polskie na terenie nadzorów wodnych w: Końskich,

Jędrzejowie, Białaczowie i Piotrkowie Trybunalskim,
• pismo z dnia 9 czerwca 2020 roku od Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa

Narodowego w sprawie udzielenia dotacji w wysokości 90 000, 00 zł dla Parafii
Rzymskokatolickiej pw. św. Jacka w Odrowążu.
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Odczytana korespondencja stanowi integralna część niniejszego protokołu.

W dyskusji wzięli udział:

Wicestarosta Wiesław Skowron oznajmił, że po raz ostatni odnosi się do sprawy, którą
poruszył Radny Soboń dotyczącej odwołania Rady i przywoływanego faktu, że Wojewoda
nie uchylił uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2019 rok. Stwierdził, że w jego ocenie
Wojewoda nie ma nic wspólnego z budżetem Rady Powiatu, ponieważ cały proces
uchwalania budżetu nadzoruje Regionalna Izba Obrachunkowa w określonym prawem
przypadkach i kompetencje RIO sięgają bardzo głęboko. Regionalna Izba Obrachunkowa
może uchwalić budżet i nakazać go realizować Radzie Powiatu, prowadzić budżet Rady
Powiatu na podstawie prowizorium i budżet na 2019 rok został przedstawiony Regionalnej
Izbie Obrachunkowej, która od tego momentu odpowiada za prowadzenie budżetu oraz jego
realizacje. Dlatego nie należy łączyć odwołania Rady z uchwalaniem budżetu, gdyż są to dwa
różne obszary za które odpowiadają różne organy.

Członek Zarządu Powiatu Dariusz Banasik poinformował, że Telewizja Polska zorganizuje
w Końskich debatę prezydencką przed drugą turą wyborów, która odbędzie się w Hali
Sportowej przy ulicy Stoińskiego.

Radny Marian Król w imieniu mieszkanki Radoszyc zapytał Radnego Staciwę

czy usytuowanie pasów przejścia dla pieszych na ulicy Krakowskiej w miejscu, gdzie
zatrzymuje się bus zabierający osobę niepełnosprawną było wcześniej konsultowane oraz czy
jest możliwośćprzesunięciatych właśnie pasów.

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa odpowiedział, że zmiany miejsca usytuowania
pasów przejścia dla pieszych zostało wcześniej skonsultowane z Zarządem Dróg
Powiatowych oraz Naczelnikiem Wydziału Ruchu Drogowego Policji w Końskich

i wszystkie wymagania zostały spełnione. Dodał, że "pretensje" zgłaszane przez mieszkankę

wynikają z faktu, iż wcześniej parkowano tam samochód, natomiast bus, który zabiera
dziecko niepełnosprawne nie zatrzymuje się na pasach, a przed posesją mieszkańców i nie
koliduje to z przejściem dla pieszych.

Radny Bogdan Soboń odnosząc się do sprawy rozwiązania Rady Powiatu oznajmił, że nie da
się inaczej powiedzieć, że jeżeli z dniem 26 stycznia Pani Wojewoda rozwiązała Radę

to na logikę wszystko wskazuje, że podjęte po tej dacie uchwały powinny być nieważne.

Dodał, że nie zgadza się z Wicestarostą, że "Wojewoda nie ma nic do tego", ponieważ

sprawuje nadzór nad wszystkimi uchwałami, a najważniejszą uchwałą jest uchwalenie przez
Radę Powiatu budżetu, a tej Wojewoda nie uchyliła.

Wiesław Skowron (Ad Vocem) poprosił, Radcę Prawną o wyrażenie opinii.

Radca Prawny Iwona Bogacka-Urban odpowiedziała, że uchwały finansowe podlegają

nadzorowi Regionalnej Izby Obrachunkowej i uchwały budżetowe nie są kierowane
do Wojewody tylko do Regionalnej Izby Obrachunkowej a ta według własnej właściwości

sprawuje nadzór nad uchwałami, ma kompetencje jak Wojewoda i może uchwały

unieważniać w części lub w całości, natomiast pozostałe uchwały podlegają nadzorowi
Wojewody.

Członek Zarządu Powiatu Dariusz Banasik odnosząc się do wypowiedzi Radnego Sobonia
oznajmił, że zastanawia się w jakim celu brnie do unieważnienia uchwał narażając
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na "szwank" mieszkańców. Wspomniał, że poprzedni Zarząd miał świadomość jak
skonstruowany jest Statut i jeżeli w określonym terminie nie zostanie wybrany czwarty
Członek Zarządu to z mocy prawa ulegnie rozwiązaniu.

Radna Dorota Duda zapytała Starostę czy w celu utworzenia punktu dla dzieci z porażeniem

mózgowym w Specjalny Ośrodek Szkolno Wychowawczy w Baryczy będą potrzebne
dodatkowe inwestycje czy ten lokal będzie wystarczający.

Starosta Grzegorz Piec odpowiedział, że jest projekt "dwadzieścia pięć plus", który będzie

trwał jeszcze przez rok, dlatego Powiat chce przystąpić w tym roku tylko trzeba mieć bazę

lokalową. Odnosząc się do wypowiedzi Radnego Sobonia oznajmił, że w celu uniknięcia

sytuacji jaka miała miejsce ponad rok temu należało zrobić jedną z dwóch rzeczy: albo
zmienić Statut albo wybrać Członka Zarządu. W związku z tym poprosi, aby temat
rozwiązania Rady zakończyć.

Radny Bogdan Soboń zwrócił uwagę, że poprzedni Zarząd podjął pewne decyzje ,
poprzednia Rada Powiatu przegłosowała, że Radę będzie reprezentował profesor Chmaj ,
ponieważ mieli do tego prawo. W związku z tym w momencie, kiedy przyszedł czas płacenia

rachunku za usługi prawnicze to wtedy trzeba było podjąć decyzje , a jeżeli nie zostało

to uczynione w terminie to powstały odsetki, które wiążą się z dyscypliną finansów
publicznych. Reasumując stwierdził, że obowiązkiem Radnego podczas sesji absolutoryjnej
jest zapytać jak Zarząd w 2019 roku płacił rachunki. Odnosząc się do wypowiedzi Radnego
Banasika, zapytał, dlaczego Wojewoda czekała dwa miesiące na rozwiązanie Rady, jeśli

termin upłynął 26 stycznia.

Na tym dyskusjęzakończono.

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk w imieniu Radnych Rady Powiatu
pogratulował Staroście oraz Zarządowi udzielonego absolutorium.

Ad. lO.
Zamknięcie obrad XV sesji Rady Powiatu.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząc Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
zamknął obrady XV sesji Rady Powiatu w kadencji 2018-2023 .

przewod~cZąCY
Rada P~wrat\f Końskich

ZbiJnJ JJ:walCZYk

Przygotował(a) : Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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